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gf ikusi, eta txostenen bidez

¿ski dira gehienbat fitxake-

a¿lzen klabea, José Mari Ezei-

fia izan da.

je'igo Chaurreauk Iñaki Juani-

ta Kaikuko zuzendariaren

gjitik izan zuen Italiara joateko
,rAaren lehen albistea. Talde

a jk interesa zuela, eta afizio-

e tan eginiko guztiaren gai-
txostena prestatzeko eskatu

<a Juanikorenak bere txirrin-

jgdari. Pasaitarrak hala egin
«Federazioan entregatu

T jten eta gero pixka bat ahaztu

( 1 buen kontu hori».

jhdoren, prentsaren bidez ja-
Poltirekin fitxa zeza-

n}■ «Harritu egin nintzen hori

ja t ean. Egun batzuk geroago

gfMari Ezeizak deitu zidan eta

azaldu zidan. Kontaktu'ba-
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'k joan zen. José Mari Ezei-

a'erarekin hitz egin zuen, eta

jfr guztia prestatu zuten.

ttaresa, proba medikoak...

aSfr osoá eraman zuen Ezeizak

. fa, pixka bat hango txirrin-

hzak bizi duen gorakada
jjpetxatzeko. Deitu zidaten

c jlr°ni medikuarekin proba
egiteko. Proba horiek

gg'tuz gero, eurek baldintzak

'j a nituela ikusiz gero,

~ hemengo txirrindulari bat

interesatuko zitzaiela esan

tO ;,A pixka bat merkatua ire-
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gygo Chaurreauk eta Jon

aIrZolak bi urterako kontratua

(l]‘ dute. Izan dira Italiako

ia 'hin korritu duten euskal

'dulariak, baina orain arte-

ez bezala, beren karrera

sionalari bertan ekingo
1 lehenengoak dira Chau-

na Odriozola.

Iñigo Chaurreau

«Inpresio handia egiten du hara

joateak, baina jada ohitu naiz»
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Iñigo Chaurreau duela egun
batzuk itzuli zen Euskal Herrira.

Pasaitarrak bost aste eman ditu

Italia aldean, eta oso pozik dago
orain arte ikusitakoarekin. «Egia
esan, pozik etorri naiz. Taldera

nahiko ondo moldatu naiz, bai

ñire ustez eta baita zuzendariaren

ustez ere. Beraiek esan didate on-

do ikusi nautela eta pozik geratu
dirá. Taldea ondo antolatuta da-

go eta txirrindulari onak daude

bertan. Nirekin oso ondo portatu
dirá denak».

Urtarrilaren 16an joango da

berriro ere Italiara, taldearekin

kontzentratzeko. «Sardinian

izango da, eta hamabost bat egun

iraungo du kontzentrazioak. Ge-

ro berriro etorriko naiz. Pixka bat

hemen eta beste pixka bat han».

Bere lehen denboraldi profesio-
nalean egingo duen egutegia ez

dago oso zehaztuta, bai ordea ha-

sierako zenbait proba. «Zeozer

badago, guztia ez, hori gero era-

bakiko da. Otsailean hasiko naiz,
Luis Puig eta Valentziako Itzu-

liarekin. Martxoan korrituko di-
Italian bost aste eman ditu Chaurreauk entrenatzen. ANDER GILLENEA

tudan probak zein izango diren

oraindik ez dakit, eta apirilean
EuskaLHerriko Itzulia, Zomo-

tzako Udaberri Saria eta Trenti-

noko Giroa egingo ditut. Hori

izango da gutxi gora-behera».
Gehien bat inguru honetako

karrerak korrituko ditu Chau-

rreauk..«Beno, komentatu didate

inguruko guztiak egingo dituda-

la, eta gero aparte kanpoan beste

txirrindulariek bezala».

Pasaitarrak aurten espero zuen

profesionaletara pasatzea, baina

ez modu honetan. «Euskadirekin

edo hórrela pasatzea espero

nuen, baina ez da posible izan.

Gero Poltikoa etorri zen eta oso

gustura nago». Lehen momen-

tuan inpresio handia egin zion

horrelako talde batera joateak.
«Polti munduko talde onenetari-

koa da eta hara joateak inpresio
handia egiten du. Han bost aste

eman ditut eta ohitu naiz pixka
bat, asimilatuta daukat. Orain lan

egin eta aurrera segitu behar du-

gu». Helburu handirik ez du le-

hen urterako. «Kategoriara ondo

egokitu batez ere. Gero emaitzak

ailegatzen badira, hobeto».

Jon Odriozola

«Lehen urtea zaila delaeta lasai
ibiltzeko esan dit zuzendariak»
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Jon Odriozola ofiatiarrak nahi

baino denbora gehiago itxaron

behar izan du profesionaletara
pasatzeko. Afizionatuetan bost

urte eman ditu Odriozolak, Ge-

wissen eskaintza jaso duen arte.

Bere iritziz, «oso erregularra
izan naiz beti, hor aurrean egon
naiz, baina beharbada karrera ba-

tzuk irabaztea falta izan zait. Ur-

tero pasatu ez pasatu ibili naiz eta

aukera ailegatu denean oso pozik
hartu dut. Ilusio handia egin dit».

Profesionaletara, eta gainera
talde handi batean. Jon Odriozo-

lak ez du ia sinestu ere egiten.
«Nahiko arraroa izan da guztia.
Gainera Gewiss bezalako talde

batera joatea... Zaila izan da, bai-

na horrelako aukera sortzen de-

nean aprobetxatu egin behar da».

Taldeak eginiko lehen kon-

tzentrazioan izan zen Jon

Odriozola. «Taldearen aurkez-

pena egin zen. Eta pixka bat gal-
duta ikusten duzu zure burua,
hain jende inportantea ondoan

deko beste bat bezala tratatzen

zaituztela. Bai, teknikoak, medi-

kuak eta mekanikoak oso ondo

portatu dirá nirekin, dena oso po-
lka izan da eta pozik nago».

Italíakoa da momentu hone-

tako txirrindularitzarik indar-

tsuena. Bertan aritzeak presio
berezia ekarriko dionik ez du us-

té Odriozolak. «Ez dut usté. Zu-

zendariak esán zidan lehen urtea

zaila dela eta presioa kentzeko,
lasai ibiltzeko. Hemengo karrera

guztiak eta ziurrenik Vuelta ere

egingo ditut, baina zuzendariak

ikusiko du ñola nabilen eta ho-

rren arabera erabakiko du. Batez

ere lasai ibili eta ikasteko esaten

dit zuzendariak, eta horrek lasai-

tásun handia ernaten dizu».

Bi urteko kontratua du Gewis-

sekin. Bere helburua, «txirrindu-

laritzan egin dezakedana, norai-

no hel naitekeen ikusi. Gogor lan

egin eta ondo prestatzeko aukera

dut, talde serioa da, denak oso

profesionalak eta orain arteko

probak positiboak izan dirá. Da-

torren urtean zer eman dezake-
Noraino hel daitekeen ikustea da Odriozolaren helburu nagusia,


